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M Wolfs

Van: Bert Peterse <bertpeterse@gmail.com>

Verzonden: woensdag 10 februari 2016 8:20

Aan: M Wolfs; P Otten

Onderwerp: Vragen voor rondvraag cie BV-inw Brief clientenraad Risse

hoi Paul en Madeleine, 
 
Graag zou ik brief 2016-14 van de clientenraad van de Risse in de rondvraag van de commissie 
bedrijfsvoering/ inwoners willen bespreken. Dit mede naar aanleiding van de berichtgeving. Als het college 
alleen antwoord heeft voor de commissie, ben ik benieuwd naar het antwoord op de brief. Ik heb daar de 
volgende vragen over: 
- wanneer valt een besluit over het beschut werken nieuwe stijl? Dit was tot voor de zomer dit jaar gepland? 
- als ik goed geïnformeerd ben, zou er 1 verordening komen voor alle Midden Limburgse gemeenten. Heeft 
een eventueel afketsen van de fusie tussen Risse / Westrom invloed op een eventuele verordening? 
 
Groeten 
Bert Peterse 


